
 

 

 

 

 

 

 

 

 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/19-01/5 

URBROJ: 2182/10-01-19-2 

Knin, 8. travnja 2019. godine  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 21. (tematske) sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je odrţana 8. travnja 2019. godine (ponedjeljak), s početkom u 12.00 sati u 

Gradskoj vijećnici u Kninu. 

 Sjednicu je otvorila i istom predsjedavala Vedrana Poţar, predsjednica Gradskog vijeća 

(dalje u tekstu: predsjednica) te je na početku pozdravila saborskog zastupnika Marka Vučetića, 

drţavnog tajnika Ministarstva hrvatskih branitelja RH  Ivana Vukića i pročelnika Upravnog odjela 

za zdravstvo i socijalnu skrb Šibensko-kninske ţupanije Nikolu Mihaljevića te dodala da su svoj 

dolazak ispričali: saborski zastupnici Miro Bulj, Miro Kovač, Hrvoje Zekanović i Branka Juričev-

Martinčev, Ministar zdravstva Milan Kujundţić i drţavni tajnik Tomislav Dulibić,  drţavna tajnica 

Ministarstva uprave Josipa Rimac i ţupan Šibensko-kninske ţupanije Goran Pauk. 

 

 Na sjednicu se nisu odazvali ravnateljica Opće i veteranske bolnice „Hrvatski ponos“ Knin 

Kristina Bitunjac i predsjednica Upravnog vijeća bolnice Ana Marić. 

 

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su na sjednici nazočni sljedeći vijećnici: 

 

1. Josip Bebek 

2. Marjan Blaţević 

3. Marija Ćurić 

4. Veselin Đujić 

5. Davor Ilić 

6. Marina Krvavica 
 

 

7. Robert Marić 

8. Dragan Miličević 

9. Vedrana Poţar 

10.  Marko Sinobad 

11.  Nenad Tisaj 
12.  Marinko Tokmakčija.

Na sjednici nisu bili nazočni sljedeći vijećnici: Mirko Antunović, Maja Deronja i Marko 

Vujasinović (opravdano) te Nikolina Grizelj, Goran Mrnjavac i Marko Šešo. 

Predsjednica je utvrdila da je na sjednici od ukupno 18 nazočno 12 vijećnika i da Vijeće 

ima kvorum.  

 

Tema sjednice  

 

Predsjednica je uvodno rekla da je sjednica sazvana na temu „Stanje u Općoj i veteranskoj 

bolnici „Hrvatski ponos“ Knin te je uvodnu riječ dala potpredsjedniku Vijeća Marinku Tokmakčiji, 

kao predlagatelju tematske sjednice. 
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Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakčija je rekao da je na 18. sjednici Gradskog vijeća 

Grada Knina stekao dojam da stanje na Veleučilištu „Marko Marulić“ i u Općoj i veteranskoj 

bolnici „Hrvatski ponos“ Knin nisu u zavidnom poloţaju te da je, budući se radi o dvije ustanove 

od ţivotne vaţnosti za grad Knin pa i šire, predloţio sazivanje ove sjednice. Rekao je da je 

zakazivanje tematske sjednice izazvalo pozitivne i negativne stavove i mišljenja te je rekao da 

sazivanja ove sjednice nije predloţio iz razloga politikanstva, kao što neki misle, već zbog iskrene 

zabrinutosti. Dalje je rekao da iako je bolnica ţupanijska ustanova da ovo Vijeće i građani grada 

Knina moraju znati postoji li problem u svezi bolnice ili su to samo nagađanja i da taj odgovor 

mogu dati samo osobe koje vode bolnicu te dodao da ukoliko problemi postoje da ih zajednički 

treba rješavati. Zahvalio se bolničkom osoblju i liječnicima na poţrtvovanom radu te dodao da ovo 

Vijeće ţeli dobro bolnici i u prilog tome naveo je činjenicu da je u posljednje dvije godine bolnici 

od strane Grada Knina dodijeljena pomoć u iznosu od oko pola milijuna kuna. Izrazio je 

razočaranje što se na sjednici na kojoj se raspravlja o tako ozbiljnom problemu nisu pojavili 

ravnateljica bolnice, njen zamjenik i članovi Upravnog vijeća odnosno osobe odgovorne za bolnicu 

i koje jedine mogu dati točne podatke i odgovore. Rekao je da ta gospoda podcjenjuju i ovu 

ustanovu i Gradsko vijeće te je pitao je li moguće da smo u ovoj drţavi toliko bolesni da svatko tko 

drugačije misli i traţi odgovore postaje politički neprijatelj i da se smatra da ţeli skinuti nekome 

glavu.   
 

Gradonačelnik Grada Knina Marko Jelić (dalje u tekstu: gradonačelnik) je rekao da Grad 

Knin zadnje dvije godine daje potpore bolnici u cilju što kvalitetnije opremljenosti bolnice, lakših 

uvjeta rada zaposlenika i pruţanja kvalitetnije usluge našim građanima, veteranima i drugim 

korisnicima. Dodao je da bolnica u Kninu postoji više od 100-150 godina i da danas, od Karlovca 

do obale postoje dvije prave bolnice i to u Gospiću i Kninu. Rekao je da grad bez bolnice nije grad 

i da u trenutku kad više ne bude bolnice, neće biti ni razloga da mi ţivimo ovdje. Rekao je da je po 

pitanju opreme, zaposlenika i zdravstvene skrbi situacija u bolnici dobra i da svi ţele da tako i 

ostane i nadalje. Da će Grad, iako nije njen osnivač, i dalje pomagati bolnici koliko bude mogao, 

jer se tu prvenstveno liječe građani Knina, ali da Grad ne moţe pokriti dugovanja bolnice prema 

drugim institucijama. Dodao je da grad Knin ima dva zamjenika ţupana, od kojih je jedan bivši 

gradonačelnik Knina i zaduţen je za bolnicu, ali da se isti nisu pojavili na sjednici iako se radi o  

zabrinjavajućem problemu za grad Knin. U svezi kninskog Veleučilišta gradonačelnik je pojasnio 

da se očekuje rješenje i da će se 21. svibnja potpisati ugovor o suradnji sa Sveučilištem u Zagrebu. 

 

Pročelnik Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb Šibensko-kninske ţupanije Nikola 

Mihaljević je rekao da je temeljem poziva na ovu sjednicu upućen od strane Ţupanije te je ispričao 

ţupana Gorana Pauka, koji zbog sluţbenog puta i obveza nije mogao doći osobno. Iskazao je 

razumijevanje i pozdravio brigu za stanje u bolnici iz perspektive Grada Knina kao jedinice 

lokalne samouprave te iz perspektive građana grada Knina i okolice, kao korisnika usluga bolnice.  

Govoreći o povijesnom i organizacijskom sustavu kninske bolnice rekao je da i ona dijeli 

dugogodišnju sudbinu bolničkog sustava RH tj. konstantni nedostatak financijskih sredstava, koji 

se rješavao kroz povremene intervencije tj. postupke sanacije. Dodao je da iako financijski 

manjkovi ometaju rad bolnice i izgledaju ruţno, da to nije od presudnog značaja jer to nije ništa 

novo i dio je bolničkog sustava u drţavi. Da gledano s financijske strane drţava odnosno nadleţno 

ministarstvo ima ključnu ulogu, a da se Ţupanija brine o upravljanju i organizaciji bolnice i da 

sukladno svojim mogućnostima izdvaja određena sredstva za bolnice na svome području. Rekao je 

da se samo sinergijom svih nadleţnih dionika u sustavu moţe kvalitetno raspravljati i odlučivati o 

bolnici te da su za Ţupaniju jednako bitne i šibenska i kninska bolnica. Osim financijskih naveo je 

i kadrovske probleme te potrebu funkcionalnog povezivanja bolnica u cilju upotpunjavanja 

zdravstvene zaštite i opstanka bolnice. Izrazio je nadu da će pitanja i zaključci sa sjednice biti 

dostavljeni onima na koje se odnose i koji bi mogli dati meritoran odgovor.  
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Vijećnik Dragan Miličević je rekao da iako na naziv kninske bolnice „Hrvatski ponos“ 

svima zaigra srce, da su naš ponos medicinske sestre, liječnici te osoblje koji rade u toj bolnici i 

skrbe se o pacijentima, ali da za razliku od njih odgovorne osobe koje bi se sustavno trebale brinuti 

o bolnici to ne čine. Ukazao je da pacijenti iz Knina putuju radi liječenja u Šibenik i da se pri tome, 

osim što riskiraju ţivote, stvaraju i dodatni troškovi. Pitao je pročelnika Nikolu Mihaljevića iz 

Ţupanije kakvo je stanje u kninskoj bolnici, koliki je dug iste i što se moţe učiniti da ona ostane 

hrvatski ponos.   

 

Pročelnik Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb Šibensko-kninske ţupanije Nikola 

Mihaljević je rekao da brojke i podaci postoje i da su javni, ali da ih on ne ţeli iznositi ispred 

bolnice te da će vijećnik traţene podatke dobiti od bolnice, kao ovlaštene ustanove.   

 

Vijećnik Davor Ilić je rekao da su podaci dostupni iz financijskih izvješća, da je povećan 

trend rasta neplaćenih računa i da je na dan 31.1.2017. godine zbroj neplaćenih računa iznosio 5,2 

milijuna kuna, a da se prema podacima na dan 31.1.2018. godine dugovanje povećalo na 27,7 

milijuna kuna. Rekavši da je pročelnik Nikola Mihaljević u svome obraćanju Vijeću rekao da je to 

normalan trend u bolnicama i da nije od jučer  naglasio je da se ne slaţe s tim  i pitao kako moţe 

biti normalno da se bilo koja institucija zaduţuje s tolikim trendom.  

 

Pročelnik Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb Šibensko-kninske ţupanije Nikola 

Mihaljević je ispravio vijećnika Davora Ilića rekavši da u svome prethodnom obraćanju nije rekao 

da je dug normalna pojava nego da isti postoji i da nije od jučer te da je to naša stvarnost. Naglasio 

je bitnu razliku u tome što je rekao i onoga što mu je vijećnik „stavio u usta“  te je naglasio da ne 

ţeli da se interpretacija vijećnika krivo shvati u javnosti, a da će pisane odgovore dobiti s 

mjerodavne adrese.  

 

Vijećnica Marija Ćurić je rekla da je za dug od 9 milijuna kuna sanacija bolnice izvršena 

2016. godine i da je očito da je sanacija opet potrebna. Naglasila je bitnost bolnice za građane i 

dodala da bi bolnica trebala biti izravno u nadleţnosti ministarstva koje jedino moţe riješiti 

problem te da bi ista tada mogla biti funkcionalna.  

 

Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakčija je rekao da bolnica kao ţupanijska ustanova 

izvješće podnosi Ţupanijskoj skupštini i da je ova sjednica bila prilika da oni koji vode bolnicu 

dođu i upoznaju Gradsko vijeće Grada Knina i javnost o stanju bolnice, a da su upravo svojim 

nedolaskom potvrdili ono što se priča i nagađa. Rekao je da je njihov nedolazak pokazao 

nekulturan i nemoralan odnos prema Gradskom vijeću, gradskoj upravi grada Knina i gospodi koji 

su došli iz Zagreba i Šibenika.  Dalje je rekao je da je cilj ove tematske sjednice bio da ravnateljica 

i Upravno vijeće bolnice iznesu probleme ispred nazočnih i da se zajednički pokušaju iznaći 

rješenja. Još jednom ţestoko osudivši ponašanje onih koji upravljaju ustanovom i dobivaju novce 

za to rekao je da pitanja nije ţelio postaviti pročelniku Nikoli Mihaljeviću, kojega su iz Ţupanije 

poslali na „prvu crtu bojišnice“, nego ravnateljici bolnice i od nje dobiti odgovore. Pozvao je 

drţavnog tajnika Ministarstva hrvatskih branitelja RH Ivana Vukića da kaţe par riječi budući se 

polemizira i o tome daje li ili ne ministarstvo sredstva za bolnicu.  

       

Drţavni tajnik Ministarstva hrvatskih branitelja RH Ivan Vukić je rekao da nije mislio ništa 

govoriti jer nema odgovornih osoba iz bolnice te je dodao da su glasine o dugovanju Ministarstva 

prema kninskoj bolnici neistinite i da Ministarstvo ne duguje niti jedne kune bolnici. Dodao je da 

Ministarstvo ima ugovor s 28 bolnica na području RH u svezi preventivnih sistematskih pregleda 

hrvatskih branitelja i da temeljem ispostavljenih faktura podmiruje troškove. Da je HZZO ranije 

podupirao kninsku bolnicu s 500 tisuća kuna mjesečno, ali da su najvjerojatnije zbog 

neispunjavanja obveza od strane bolnice ta sredstva bila smanjena na 200 tisuća kuna mjesečno i 

da trenutno nema informaciju dodjeljuje li HZZO uopće više navedena sredstva. Također je rekao  
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da je Ministarstvo kninskoj bolnici dodijelilo nekoliko donacija u cilju što boljeg funkcioniranja 

iste te da bi se u cilju podizanja svoga standarda bolnica mogla prijaviti na javni poziv za fizikalnu 

terapiju za hrvatske branitelje te za palijativnu skrb.    

 

Sjednici je pristupio vijećnik Marko Vujasinović  (nazočno 14 vijećnika). 

 

Saborski zastupnik Marko Vučetić je rekao da se nalazimo u takvom povijesnom trenutku 

da ne smijemo sebi utvarati da smo veliki narod koji moţe na razini birokrata duha pristupati 

problemima s kojima se suočavamo. Da smo mi mali narod, ali narod koji ima povlaštenu poziciju 

da dijeli zajedničke pozitivne emocije koje su ih danas i dovele na ovu sjednicu. Dodao je da oni 

koji nisu došli imaju negativne emocije, tj. emocije u odsustvu  i da su oni koji su došli na sjednicu 

pokazali snagu i odgovornost prema povijesnom vremenu, građanima RH, a najviše prema 

građanima Knina. Rekao je da je u kninskoj bolnici sadrţano sve ono što hrvatska povijest i 

hrvatska budućnost jeste, da je to opća bolnica koja pripada svim ljudima, da kao veteranska 

bolnica pripada onima koji su svojim ţivotima iznijeli ono u čemu mi ţivimo odnosno da je 

bolnica spoj civilnog i vojnog, spoj prošlosti i budućnosti. Uputio je kritiku političkim birokratima 

zbog odsutnosti duha te je rekao da pitanje kninske bolnice nije izmišljeni problem nego da je u 

pitanju zabrinutost za sudbinu Knina i njegovih građana, kao i cjelokupnog prostora.   

 

Vijećnik Robert Marić je također izrazio nezadovoljstvo jer na sjednici nema predstavnika 

bolnice koji bi mogli dati odgovore na pitanja u svezi financija ustanove te je drţavnog tajnika 

Ministarstva hrvatskih branitelja Ivana Vukića pitao koliko je navedeno ministarstvo tijekom  

2018. godine na mjesečnoj razini izdvajalo za veteranski odjel i koliko je to bolnica pravdala s 

fakturama.  Također je pitao pročelnika Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb Šibensko-

kninske ţupanije Nikolu Mihaljevića  je li mu poznato što se dogodilo s pozitivnim poslovanjem iz 

2016. i polovine 2017. godine, budući se pojavio dug prema dobavljačima i problem u 

podmirivanju obveza bolnice. 

 

Drţavni tajnik Ministarstva hrvatskih branitelja RH Ivan Vukić je rekao da Ministarstvo 

nema nikakav potpisan ugovor s kninskom bolnicom, ali da se 2015. godine HZZO obvezao da će 

izdvajati 500 tisuća kuna mjesečno za veteranski odjel u kninskoj bolnici i da će bolnica koristiti i 

pravdati utrošena sredstva, ali da to nije učinjeno od strane bolnice. Da je u 2018. godini odrţano 

nekoliko sastanaka na kojima su bili predstavnici Ministarstva, HZZO i kninske bolnice i da je 

utvrđeno da će se navedeni iznos smanjiti na 200 tisuća kuna mjesečno zbog ne korištenja limita 

od strane bolnice. Rekao je da Ministarstvo nema uvida niti ima informaciju koliko je uopće 

zbrinuto branitelja na veteranskom odjelu, koliki su troškovi i jesu li pravdani od strane bolnice. 

 

Vijećnik Nenad Tisaj je konstatirao da je ţalosno što odgovorni za bolnicu nisu tu i što ne 

mogu dati odgovore na pitanja u vezi isplate plaća zaposlenicima u više dijelova, u vezi prituţbi 

građana da je lakše doći na red na rendgen u Drnišu nego u kninskoj bolnici te prituţbi da građani 

ne mogu koristiti usluge pojedinih poliklinika zbog nepodmirenih troškova bolnice. 

 

Vijećnik Davor Ilić je traţio pisani  odgovor ili očitovanje od nadleţnih u Ţupaniji zašto 

slučaj kninske bolnice nije odjeknuo u javnosti te je pitao bi li se to dogodilo da je bolnica pod 

upravom Grada Knina.  

 

Vijećnik Dragan Miličević je pozvao vijećnike da budu pozitivan primjer i da se bore za 

opstanak kninske bolnice. 

 

Sjednici je pristupio vijećnik Marko Šešo  (nazočno 15 vijećnika). 
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Gradonačelnik se u završnoj riječi zahvalio gostima na dolasku te pruţenoj podršci i brizi 

za kninsku bolnicu i građane Knine. Nedolazak odgovornih je okarakterizirao kao nepoštivanje i 

uvredu, kako za građane Knina tako i za druge građane RH. Rekao je da će Grad Knin i dalje 

pomagati bolnicu putem donacija,  da s resornim ministarstvom pokušava riješiti stambeno pitanje 

vrhunskih liječnika koji rade u bolnici, ali da Grad sam ne moţe napraviti ništa, naglasivši da je  

ovo kritična točka.  Konstatirao je da ako dug bolnice iznosi 27 milijuna kuna da je vrijeme za 

sanaciju, ali i rekao da smatra da je najveći problem u nekoordiniranosti upravljanja bolnicom i da 

će se dugovi ponovo stvoriti ako se ne organizira sustav upravljanja i gospodarenja financijskim 

resursima na ispravan način. Gradonačelnik je kao osnovne zaključke tematske sjednice Gradskog 

vijeća naveo da se traţi sanacija bolnice,  odjel fizikalne medicine i završetak respiratornog odjela 

te je dodao da će se zaključci i zapisnik sa sjednice proslijediti nadleţnim ministarstvima, ţupaniji 

i drugim tijelima  na daljnje postupanje.   

 

 

 

Sjednica je završena u 13.25 sati.  

 

 

 

 

 

              ZAPISNIK  VODILA                     PREDSJEDNICA 

        Tatjana Plavčić, struč.spec.oec.                                       Vedrana Požar, struč.spec.oec. 

 

 

 

 


